

Bedienungsanleitung

Operating manual

**Starter Set Licht**

**Starter Set Light**



# Lieferumfang

## **Anzahl**   **Bezeichnung**

1	Homematic IP Access Point (HMIP-HAP)
2	Homematic IP Dimmer-Steckdose – Phasenabschnitt (HmIP-PDT)
1	Bedienungsanleitung

## Funktion und Geräteübersicht

Den bestimmungsgemäßen Gebrauch und die Beschreibung zu Installation und Bedienung entnehmen Sie bitte den Bedienungsanleitungen der Einzelgeräte.

## Konformitätserklärung

Hiermit erklärt die eQ-3 AG, Maiburger Str. 29, 26789 Leer, Deutschland, dass der Funkanlagentyp Homematic IP HmIP-SK6 der Richtlinie 2014/53/EU entspricht. Der vollständige Text der EU-Konformitätserklärung ist unter der folgenden Internetadresse verfügbar: [www.eq-3.de](http://www.eq-3.de)

# Package contents

<b>Quantity</b>	<b>Description</b>
1	Homematic IP Access Point (HMIP-HAP)
2	Homematic IP Pluggable Dimmer – trailing edge (HmIP-PDT)
1	User manual

## Function and device overview

For further information regarding the intended use as well as installation and operation instructions, please refer to the user manuals of the single devices.

## Declaration of conformity

Hereby, eQ-3 AG, Maiburger Str. 29, 26789 Leer/Germany declares that the radio equipment type Homematic IP HmIP-SK6 is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: [www.eq-3.com](http://www.eq-3.com)

Kostenloser Download der Homematic IP App!  
Free download of the Homematic IP app!



Bevollmächtigter des Herstellers:  
Manufacturer's authorised representative:

**eQ-3**

**eQ-3 AG**  
Maiburger Straße 29  
26789 Leer / GERMANY  
[www.eQ-3.de](http://www.eQ-3.de)